

Referat for bestyrelsesmøde, 7 november 2024. kl. 19:30 –

Deltagere: Ulla, Bo, Thomas, Jakob, Jacob, Palle, Per – Afbud Frank

1. Referat fra sidste møde – godkendelse

Referat fra sidste møde blev godkendt.

2. Kort orientering fra haldriften.

Jane har lavet et fint Budget over de udgifter hun har haft indtil videre. Line C. er blevet kontaktet vedr. lyd-dæmpning af cafeen i samarbejde med Jane.

Nye net til hallen er indkøbt, de bliver sorte.

Jane fører timeregnskab over hendes medarbejdere, og kan se en besparelse pr. måned i forhold til da vi havde Iben ansat.

IF har udsendt spørgeskema vedr. de 2 haller mht. rengøring og andet, her scorede ØSVN Hallen fint.

Jane har lavet en rengøringsplan, så de unge ved hvad de skal lave når de er her.

Spørgsmål til Palle: Hvis der kun bookes 1 eller 3 baner, så ser det ud som om hallen er ledig, når folk kigger i kalenderen på hjemmesiden, hvorfor? Svar fra Palle – Det kan laves som på infoskærmen nede i forgangen, det prøver han at sætte i gang med det samme.

3. Budget og økonomi, "Per "

Ser fornuftigt ud som det plejer. Der er penge på driftskontoen, den ser ud til at gå i 0 ved årsskiftet. Penge på indsamlingskonto og "opsparingskonto"

4. Orientering fra kommunen, myndigheder og bevillinger "Per "

Fjernvarme. Vi mangler tilbagemelding fra kommunen, selvom vi har rykket for svar flere gange. Muligvis kan projektet lægges sammen med skolen, og på den måde blive 1 projekt.

Genopretningspulje – der skal skrives en ansøgning. Per skriver denne

5. Orientering fra Idrætsforeningen, Hjemmeside, Facebook, mail, unge redaktionen og it "Palle"

Generalforsamling afholdt – 2 nye medlemmer er kommet til i formandskabet – begge fra Nevel. De er nu 4 mand + kasserne

Der arbejdes videre med nikotin-politikken i samarbejde med DGI.

Sommerfest/Sportsfest er rykket til August pga. DGI Landsstævne i Vejle hvor mange lokale kræfter også skal deltage.

Der er planlagt møde mellem kassere i Øsvn hallen og kassere i If for at afklare spørgsmål om leje og service gebyr

6 Orientering fra skolen, Sponsorater "Skolebestyrelsen"

Hvordan med skilte til hallen, når indkørsel er blevet "spæret" – der er ikke noget nyt vedr. skilte. Men det ender nok med at det skal flyttes.

Skolen vil gerne nedlægge det lille stykke vej op ad bakken for trafiksikkerheden om at gøre.

Hallen er lidt utilfreds med at den ikke er blevet hørt, vedr. denne "vejlukning", da det er en stor "indfaldsvej" til hallen.

Vejen benyttes også i forbindelse med flytning af materialer mellem skolen og hallen, f.eks. stole, der nu bl.a. opbevares ved gymnastiksalen. Bl.a. derfor vil en permanent nedlæggelse af vejen være uhensigtsmæssig

Jacob bliver bedt om at nævne det for skolen ved næste møde.

7. Orientering fra cafe udvalg, rengøringsopfølgning, udlejning "Ulla"

500 års fest, stor succes. J-dag var også en kæmpe-succes, det samme var hundestillingen, der var knald på hele dagen.

28 borde til Loppemarked, knapt så mange der kom og købte. Der tænkes alternative tanker vedr. at trække flere til.

Jane har snakket med præsten vedr. noget jule-halløj omkring 1.søndag i advent.

Det er svært at trække frivillige til, også til arrangementerne. Der kan altid bruges flere frivillige.

Hvis folk kun lejer hallen til en fødselsdag – kan man evt. leje cafeen 1 time eller 2 til sådanne arrangementer, så man har mulighed for at spise, eller varme mad i køkkenet?

8. Status projekter/udvikling/emner

Status på ventilation "El" i cafe – Ikke noget nyt. Der skal laves så de forskellige tænd sluk knapper så hvert system kan tænde og slukke enkeltvis.

Der er ønske om at kunne køre med forskellig hastighed på ventilation ved frituren. Bo kikker på det

Status på at få max antal af personer op – Bo har haft en ude og kigge. Der er 2 muligheder for at få det til at lykkes. Kommunen skal spørges om vi kan nøjes med en installatør-erklæring, eller skal der en Brandrådgiver på, for at få opklaret hvad der kan lade sig gøre. Per skriver /ringer til Kommunen

Status på lys bagerst på loftet og ude ved container - Der er kommet lys op bagved hallen ved container – stor succes. Armaturer er indkøbt til loftet også, de bliver sat op inden længe. Bo står for dette

Status på økonomisk overblik, for at få lavet bedre rampe fra container og ned – Det kan lade sig gøre, men vil nok koste 50.000 at få etableret, så det er godkendt også i forbindelse max antal personer. Vi sætter dette i bero indtil brand tema er afklaret

9. Indkomne forslag emner

Anskaffelse af juletræ – Jane vil gerne have et juletræ inden 1. dec. Søren Thomsen er adspurgt og det er stort set allerede på plads. Per står for denne opgave

Forslag til nye/gamle projekter og forbedringer. – Genopretningspuljen skal søges, bare for at søge, hvad skal vi søge?
 Renovering af baglokalet i cafeen – der er hønsetråd i loftet – Fødevarestyrelsen var ikke tilfreds.
 Lyddæmpning af loft i cafe og mødelokalet.

11. Evt.

Intet under evt.

Møde plan

2023/2024	ugedag		kl	emne
23. maj 2024	torsdag		19:30	Bestyrelsesmøde, konstituerende
20. juni 2024	Torsdag		19:30	Bestyrelsesmøde
08. august 2024	Torsdag		19:30	Bestyrelsesmøde
19. september 2024	torsdag		19:30	Bestyrelsesmøde
26 oktober 2024	Lørdag			Halbal
7. november 2024	torsdag		19:30	Bestyrelsesmøde
12. december 2024	torsdag		19:30	Bestyrelsesmøde
16. januar 2025	torsdag		19:30	Bestyrelsesmøde
27. februar 2025	torsdag		19:30	Bestyrelsesmøde
3. april 2025	torsdag		19:30	Bestyrelsesmøde
2025	lørdag		18:30	Nytårskur/hjælperfest
24. april 2025	torsdag		19:30	Generalforsamling

